



diversi et excellentes

Toruń International PhD Students' College (TMKD) is an international and interdisciplinary initiative, which brings together **young scientists of humanistic fields** to an exchange of thoughts under the guidance of specialists (fellows).

The topic of the College is:

"Models of European civil societies. Transnational perspectives on forming of modern societies in Central-Eastern Europe".

The young scientists will discuss in working groups and in plenum the results of their work and they will experiment intellectually with innovative subjects and problems.

Besides, the members of the college will have a possibility to establish a contact to personalities from politics, science and economy during the evening events, which will be open to the public. They will also have an opportunity to publish the ideas of the college in the form of an essay.

--

Das Internationale Thorner Doktorandenkolleg (TMKD) ist eine internationale und interdisziplinäre Initiative, die **Nachwuchswissenschaftler geisteswissenschaftlicher Richtungen** unter der Anleitung profilierter Akademiker (Fellows) zu gedanklichem Austausch zusammenführt.

Das Thema ist:

"Modelle europäischer Zivilgesellschaften. Transnationale Perspektiven auf die Formierung moderner Gesellschaften in Mittel- und Osteuropa".

Die jungen Wissenschaftler werden in Arbeitsgruppen und im Plenum ihre Arbeitsergebnisse diskutieren und mit innovativen Themenstellungen und Fragestellungen gedanklich experimentieren.

Darüber hinaus wird den Mitgliedern des Kollegs in abendlichen Veranstaltungen, die universitätsoffen gestaltet werden, Gelegenheit gegeben, den Kontakt zu Persönlichkeiten aus Politik, Wissenschaft und Wirtschaft herzustellen und den Gedanken des Kollegs zu publizieren.

--

Date | Datum: **14-19.06.2011**

Place | Ort: **Toruń (Poland | Polen)**

Application and information | Anmeldung und Information: **www.tmkd.umk.pl**

Organizers | Organisatoren:



Cooperation | Zusammenarbeit:



Supported by | Gefördert von:



FUNDACJA WSPÓLPRACY
POLSKO-NIEMIECKIEJ
STIFTUNG
FÜR DEUTSCH-PÖLNISCHE
ZUSAMMENARBEIT

